

# BUTTERFLY BAR WOOD

DESIGNED BY NIELS GAMMELGAARD

Butterfly Bar Wood er en fusion af den eksisterende Butterfly Wood og Butterfly barstol med stålstel. Det er en barstol, hvor både siddekal og stel er lavet i bæredygtigt, nordisk træ. Med sin lændestøtte og fleksibilitet i ryggen sikrer Butterfly Bar Wood ekstraordinær siddekomfort, både med siddekal helt i træ og med forskellige typer polstringer for yderligere komfort.

// Butterfly Bar Wood is a fusion of the existing Butterfly Wood and the Butterfly Bar Chair with steel frame. A barstool with both seat and frame made of sustainable Nordic wood. With its lumbar support and flexibility in the back the Butterfly Bar Wood secures exceptional seating comfort, both in an all wooden version or upholstered..

/ Butterfly Bar Wood ist eine Fusion des bestehenden Butterfly Wood und Butterfly Barhockers mit Stahlrahmen, gefertigt aus nachhaltigem, nordischem Holz. Dank der Flexibilität im Rücken sorgt Butterfly Bar Wood für außerordentlichen Sitzkomfort, sowohl bei der Version aus Holz als auch bei den gepolsterten Varianten.

SÆDE/RYG: Formspændt krydsfiner, beklædt med egefiner, lakeret eller sortbejdet, eller polstret: sædepolstret, forsidepolstret eller fuldpolstret.  
STEL: Massiv eg, lakeret eller sortbejdet. FODSTØTTE: Blank forkromet stål. TILBEHØR: Stoleophæng.

// SEAT/BACK: Moulded plywood with oak veneer, lacquered or black-stained, or upholstered: seat upholstered, front side upholstered or fully upholstered.  
FRAME: Solid oak, lacquered or black-stained. FOOT SUPPORT: Bright chrome steel. ACCESSORIES: Suspension for chairs.

/ SITZ/RÜCKEN: Formlagenholz, schichtverleimt mit Eichenfurnier, lackiert oder schwarzgebeizt, oder gepolstert: Sitz gepolstert, Spiegelpolster oder vollgepolstert.  
GESTELL: Massivholz, Eiche, lackiert oder schwarzgebeizt. FUSSSTÜTZE Stahl, blank verchromt. ZUBEHÖR: Aufhängebeschlag.

